

Title (en)

Additional fitting for windows, doors or the like

Title (de)

Zusatzbeschlag für Fenster, Türen oder dergleichen

Title (fr)

Ferrure supplémentaire pour fenêtres, portes ou similaires

Publication

EP 0774557 A1 19970521 (DE)

Application

EP 96114767 A 19960914

Priority

DE 19542552 A 19951115

Abstract (en)

The accessory fitting is applied to doors or windows, and has two parts which can each be attached to a frame or casement. One part is a hook component (1) with at least one hook projection (2), and the other part is a component (3) with one or more openings (4) in which the hook projection can engage. The projection is directed away from the other component, and the position of engagement results from a relative movement of the components in a plane which is parallel to that of the window. The fitting may have a position in which the hook projection grips from above, and may also have a support (5) for the engagement opening, in both the engaged and not-engaged positions.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Zusatzbeschlag für Fenster, Türen oder dergleichen, mit zwei, nebeneinander jeweils am Flügel bzw. Rahmen anschlagbare Beschlagteilen, wobei ein Beschlagteil als Hakenteil (1) mit mindestens einem Hakenfortsatz (2) und das andere Beschlagteil als Hakeneingriffsteil (3) mit einer oder mehreren Hakeneingriffsöffnungen (4) ausgebildet ist, wobei der Hakenfortsatz (2) mit der Hakeneingriffsöffnung (4) in eine Eingriffsstellung bringbar ist. Zur sicherheitstechnischen Verbesserung eines derartigen Beschlages ist vorgesehen, daß der Hakenfortsatz (2) vom Hakeneingriffsteil (3) weggerichtet ist und die Eingriffstellung durch eine parallel zur Fensterebene erfolgende Relativbewegung von Hakenfortsatz (2) und Hakeneingriffsöffnung (4) erfolgt. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 63/12

IPC 8 full level

E05B 63/00 (2006.01); **E05B 63/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 63/0008 (2013.01); **E05B 63/12** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 1033083 B 19580626 - PEDRO DEL POZO VILLALBA
- [DA] GB 2098271 A 19821117 - MALLIN PAUL JAMES
- [A] US 1959361 A 19340522 - JOHN HOLTZMAN
- [A] EP 0561254 A1 19930922 - LEISTER NORIKO [DE]

Cited by

ITTO20080594A1; WO2010013217A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0774557 A1 19970521; EP 0774557 B1 20010404; AT E200333 T1 20010415; DE 19542552 A1 19970522; DE 19542552 B4 20060126; DE 59606700 D1 20010510

DOCDB simple family (application)

EP 96114767 A 19960914; AT 96114767 T 19960914; DE 19542552 A 19951115; DE 59606700 T 19960914